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Onderwerp Oprichting Stichting Museum Jan Cunen 

Volgnummer 2015-02 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties CDA spreekt van een heldere visie op museumbeleid. Verder 
heeft het CDA een reeksl vragen over: ontbreken 
marktonderzoek; onduidelijkheid over aantal potentiële 

bezoekers uit Oss; waarom kwartiermaker per 1.1.2016 
implementatie van het plan ter hand neemt; wat de kosten 
zijn voor het werk van de kwartiermaker; waarom het 

werven van de nieuwe directeur niet sneller kan; waarom de 
verbouwingskosten tlv frictiekosten komen en waarom niet 
als investering worden gezien; het wat en hoe van subsidie. 
SP vindt dit voorstel niet consistent met eerdere besluiten 

en vreest voor de toekomst van het nuseum. College is 
afgeweken van oorspronkelijke plan; "plan Jacobs", m.n. 
LAB-functie. Vreest een onzekere toekomst voor het 
museum. D66 er is een goede bestuurlijke basis. VVD ziet 
een strijdigheid in het stappenplan: enerzijds opbouwen 
band met inwoners van Oss en anderzijds het budget 
benutten voor het inrichtingsplan. GroenLinks signaleerde 

tot haar genoegen eerst "een visionaire inhaalslag", maar 
ziet nu louter een bezuinigingsoperatie. GroenLinks ziet 
gevaar voor de LABcreator en vraagt of er nog ruimte zal 
zijn voor hedendaagse kunst. Zij pleit voor het "plan 
Jacobs". PvdA  verbaast zich dat plan Jacobs is verlaten. 
PvdA stelt voor nog vóóe raadsvergadering van 12 februari 

a.s.een gesprek tot stand te brengen met de groep Jacobs. 
PvdA wil weten waarom hedendaagse kunst niet langer in 
het plan voorkomt. PvdA stelt vervolgens een reeks vragen. 
PvdA vindt dat de Raad zich goed moet beraden over de 
uitgangspunten voor de verzelfstandiging van MJC. VDG 
vindt het verplicht overnemen van het huidige personeel 
naar de nieuwe museumorganisatie niet juist. 

Portefeuillehouder : plan oud-directeuren is nog steeds basis 
voor het implementatieplan. In maart a.s. is er een gesprek 
met hen. Het gaat nu evenwel om het oprichten van ee 
"lege" stichting. Over inhoudelijke aspecten, zoals 
hedendaagse kunst e.a. kan/zal nog een discussie 
plaatsvinden.Er zal visie oud-directeuren beschikbaar is af 

Datum raadsvergadering 12 februari 2015 

 

 


